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Referat af 
ORDINÆR GENERALFORSAMLING  

I 
ROSKILDE BRIDGEUNION 

Onsdag den 25. oktober 2017 kl. 16.45 
Bridgehuset Kildegården, Helligkorsvej 5, 4000 Roskilde 

 
 
 

Dagsorden iflg. vedtægterne: 
1. Valg af dirigent 
2. Konstatering af stemmetal 
3. Bestyrelsens beretning 
4. Aflæggelse af årsregnskab 
5. Indkomne forslag 

a. Bestyrelsen foreslår udskiftning af 6 stole og udskiftning/renovering af de 
øvrige borde 

b. Ingen forslag fra medlemsklubberne 
 

6. Behandling af budget og fastlæggelse af kontingent 
7. Valg af bestyrelse 

Annie Nørskov (modtager genvalg for 2 år) 
Erik Villumsen (modtager genvalg for 2 år) 
Poul G. Larsen (er ikke på valg) 
Tom Rosenkilde (er ikke på valg) 
Visti Christensen (er ikke på valg) 
 

8. Valg af 2 suppleanter i prioriteret rækkefølge. 
1. suppleant: Bente Skernby (modtager genvalg) 
2. suppleant: Jørgen Oredson (modtager ikke genvalg) 
 

9. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant – på valg er: 
Revisor: Kirsten Herbst (modtager genvalg) 
Revisorsuppleant: Benny Pilgaard (modtager genvalg) 
 

10. Eventuelt   
 

Referat: 
 
 
Dagsorden punkt 1 – Valg af dirigent:  
  Poul Erik Pyndt blev valg 
  Dirigenten konstaterede at generalforsamling var lovlig og beslutningsdygtig. 
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Dagsorden punkt 2 – Konstatering af stemmetal: 
  

Klub 
A - 

Medlemmer 
B - 

Medlemmer 
Klub-

stemmer 
A – 

stemmer 
B – 

Stemmer 
Total 

Stemmer 

Mandagsklubben 62 
 

2 3  5 

Spar to 42 
 

2 2  4 

Roskilde 
Bridgeklub 

56 
 

2 2  4 

De 4esser 60 
 

2 3  5 

Ruder Knægt 20 
 

2 1  3 

Roskilde Bridge 
1945 

122 
 

2 6  8 

Klub 62 28 
 

2 1  3 

Bridge 2001 48 
 

2 2  4 

Roskilde 
Damebridgeklub 

36 
 

2 1  3 

Jokeren 64 
 

2 3  5 

Bridgelogen 23 174 2 1 1 4 

Medlemmer i 
alt 

561 
 

174 
 

22 25 1 
 

48 

1 stemme for hver 20. A-medlem  
1 stemme for hver 100 B-medlem 

 
Dagsorden punkt 3 – Bestyrelsens beretning: 

 Formanden Poul G. Larsen aflagde bestyrelsens beretning  
o Se Bilag 1. 
o Enkelte spørgsmål blev besvaret 

 Visti Christensen gjorde opmærksom på at boldklubben skal 
låse port kl. 22. Formand lovede at undersøge dette. 

 Der blev anket over at der på 1. sal var vandpytter efter 
rengøringens gulvvask og spurgt om der er en forsikring der 
dækker skader ved tilskadekomst. Formanden kontakter den 
ansvarlige for rengøringen. 

 Det blev nævnt at der på 1. sal er en del træk ved trappen. 
Det forventes af det bliver bedre når varmeforsyningen er 
blevet konstant. 

 Bestyrelsens beretning godkendt. 
 

Dagsorden punkt 4 – Aflæggelse af årsregnskab:  
 Se Bilag 2. 

o Efter af ganske få spørgsmål bl.a. om kontingent og betaling for 
brug af Bridgehuset var besvaret. 

 Blev årsregnskabet blev godkendt. 
 
Dagsorden punkt 5 – Indkomne forslag: 

a) Bestyrelsen foreslår udskiftning af 6 borde og udskiftning/renovering af de øvrige 
borde. 
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 Lisa Pedersen (Jokeren) gav udtryk for at samtlige borde burde udskiftes. 
Det ville være en stor udfordring for flere klubber at finde frivillige med 
håndværksmæssig kunnen til at hjælpe med renovering af borde. 

 Flere gav udtryk for at RBU burde skifte alle borde på f.eks. 1. sal her og 
nu og i stuen til næste år. 

 Et andet synspunkt blev fremført om at alle borde skulle skiftes snarest 
muligt og at klubberne generelt foretrak en engangsbetaling i lighed med 
den der blev praktiseret ved indkøb af de nye stole. 

 Med udgangspunkt i den positive stemning fra klubberne foreslog Erik 
Villumsen at ændre forslaget til: 

o RBU betaler for 6 ny borde og yderligere 26 borde indkøbes og 
betales af medlemsklubberne efter fordelingsnøglen der blev 
benyttet ved køb af de nye stole. Alle borde indkøbes snarest og det 
skal være borde af ”den dyre type”.  

 Forslaget blev enstemmigt vedtaget 
 

 Dagsorden punkt 6 – Behandling af budget og fastlæggelse af kontingent: 
o Det fremlagte budget foreslog bestyrelsen ændret på indtægst- 

siden. Da det under forrige punkt er truffet beslutning om hvorledes 
anskaffelse af nye borde finansieres foreslår bestyrelsen at 
kontingent fastholdes til kr. 30,- som besluttet på generalfrsamlin- 
gen i oktober 2016. 

o Et korrigeret budget vil blive udarbejdet og publiceret på hjemme-
siden 

 Budgettet blev herefter vedtaget med alle stemmer 
 
Dagsorden punkt 7 – Valg af bestyrelse: 

 Annie Nørskov blev genvalgt for 2 år 
 Erik Villumsen blev genvalgt for 2 år. 

 
Dagsorden punkt 8 – Valg af 2 suppleanter i prioriteret rækkefølge: 

 Foreslået og valgt som 1. suppleant:  Bente Skjernby 
 Foreslået og valgt som 2. suppleant: Torkild Jessen 

 
 Dagsorden punkt 9 – Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant: 

 Revisor: Kirsten Herbst (genvalgt) 
 Revisorsuppleant: Benny Pilgaard (genvalgt) 

 
Dagsorden punkt 10 – Eventuelt:  

 Under dette punkt var der opfordringer til at skylle termokander grundigt 
af og at være meget opmærksom på at der skal lægges dug på bordene – 
de nye borde skla gerne være pæne i lang tid fremover. 

 Der blev opfordret til at forsøge at ”sælge” de gamle bridgeborde. 
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Afslutning 

 Formanden Poul G. Larsen takkede dirigent for at guide os gennem 
generalforsamlingen og takkede også klubberne for fremmødet. 

   
  
 

 
 

Erik Villumsen Poul Erik Pyndt 
Referent Dirigent 


